
异丙醇酰胺 6508去除油脂中包裹的炭黑

产品名称 异丙醇酰胺 6508去除油脂中包裹的炭黑

公司名称 宁波高新区百水合科技有限公司

价格 22.00/公斤

规格参数 品牌:进口
型号:DF-21
产地:宁波

公司地址 宁波高新区梅墟街道枫香路386号301-22室

联系电话 0574-87247258 13306791234

产品详情

异丙醇酰胺6508

异丙醇酰胺6508  易溶于水、优异的渗透性、乳化性（强亲水基）与增稠性、对油脂中包裹的炭黑、
烟尘等颗粒污垢具有良好的分散作用！因此对重油污或者抛光蜡、蜡污渍等有优异的清洗效果，在与传
统醇酰胺等脂肪醇酰胺相更显经济性.

低VOC、低水体环境破坏、不含磷、不产生破坏离子等 日化级标准

 参数指标 ：

外 观：浅黄色/黄色透明粘稠液体（20℃）

PH值： （1%水溶液）    8-9.5

活性物含量（%）          99±0.5

HLB值：                       13.5

浊   点（遇高则高）：  100摄氏度

泡沫等级 ：                   中等

包装与贮存：

1、200KG塑料桶装或者铁桶



2、按一般化学品贮存和运输。贮存于干燥通风处

3、密封保存12个月

无关外延：

The Mermaid Princess

In the deep, sea palace, there lived a mermaid princess. Whenever she sang a song with her beautiful voice, everyone

envied her. However, the mermaid princess wanted to go to the outside world.

"I would like to hear the beautiful sound of birds. "The king promised her. "When you turn 15 years old, you can go

and see the life above the sea." "Oh, I can't wait!

Finally, it was the mermaid princess' 15th birthday. She went up to the sea. The princess saw a great ship. And she saw

a handsome prince standing on the ship. The princess fell in love with him at first sight.

However, as thunder and lightning struck, the ship sank on its side. The prince lost his consciousness and fell deep

into the sea. "Oh, no! The prince fell into the water. Let me hurry and save him."

The princess saved the prince and laid him on the sand. The princess took care of him all night. When the prince

opened his eyes, the mermaid princess hid from him. She thought he might get scared by her tail. Just then, a princess

from a neighbor land came out to see the sea and she saw the prince.

The princess watched from a far the prince who always came out to the sea at night. The princess was very sad. She

wanted to become a human so that she could be with the prince.
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